
Protok6l nr XXXVII/09

z XXXVII sesji Rady Miasta i Gminy Czerniejewo 230 wrzeSnia 2009 roku.

Obrady prowadzil Przewodnicz4cy Rady Miasta i Gminy Czerniejewo Tadeusz Szymanek.

Miejsce obrad: sala sesyjna Urzgdu Miasta i Gminy Czerniejewo, ul. Poznariska 8.

1. Otwarcie sesji.

Przewodniazqcy Rady otworzyl XXXVII sesjg Rady Miasta i Gminy Czerniejewo o godz. 160r,
przywital Panie i Pan6w Radnych, Paniq Burmistrz DanutE Grychowska, ZastgpcE Burmistrza Pana
Zbigniewa Sujaka, Pana Radnego Powiatu GnieZnieriskiego Rajmunda G4siorka, Pani4 Prezes
Stowarzyszenia ,,Swiatowid" Katarzyng J6rgg, Pani4 Skarbnik JulitE Rybak, Paniq Mecenas
Malgorzatg LeSnq pracownik6w UrzEdu Miasta i Gminy Czerniejewo, Pana Krystiana Grajczaka -
Prezesa Oddzialu PTTK Ziemi Gnieznieriskiej, mieszkanc6w Gminy Czerniejewo oraz Sohys6w
(lista obecnoSci - stanowi zalqcznik nr 1), a takhe nowego soltysa solectwa Kosmowo Pana
Jaroslawa Trafnego.

Pani Burmistrz i pan Przewodnicz4cy Rady wrgczyli Panu Soltysowi teczkE Soltysa.

2. Stwierdzenie lrworum.

Przewodniczqcy Rady stwierdzil, ze na sesji, wg listy obecnoSci, jest obecnych 14 Radnych - lista
obecnoSci - stanowi zal. nr 2 (brak Radnego M. Krygiera). Rada byla wladna do podejmowania
decy4i i uchwal.

3. Przedstawienie porz4dku obrad.

Pani Burmistrz poprosila Radp o dokonanie zmiany w porz4dku obrad poprzez wprowadzenie pod
obrady projektu uchwaly dotycz4cej wyrahenia zgody na ustanowienie hipoteki. Z uwagi na to, 2e
sesja po czESci sprawozdawczai materialy do Paristwa Radnych wraz z projektem porz4dku obrad
zostaly wyslane na2 tygodnie przed sesj4, natomiast 17 wrzeSnia br odbylo siE w tr ubowie Walne
Zgromadzenia czlonk6w Stowarzyszenia ,,Swiatowid", podczas kt6rego podjEto uchwaly
o zaci4gnigciu przez Stowarzyszenie kredytu obrotowego, na co potrzebne jest podjqcie uchwaly
o ustanowieniu hipoteki.

Przewodniczqcy Rady przypomnial, ze Paristwo Radni na posiedzeniu komisji wsp6lnej zostali
zapoznani zuchwalao w zwiqzku ztym proponuje siE wprowadzenie do porz4dku obrad punktu pod
nazw+,, PodjEcie uchwaly w sprawie wyraZeniazgody na ustanowienie hipoteki" pod pozycjql2.

Pierwotny porz4dek obrad stanowi zal. nr 3.

NastEpnie Przewodni czqcy Rady przedstawil zebranym zmieniony porzqdek obrad - jego trei6
stanowi zal. nr 4.

Na salE przybyl Radny M. Krygier godz.1605 , w obradach uczestniezylo 15 Radnych.

Rada 15 glosami ,,2a" przyjpla porz4dek obrad.

4. Prryjpcie protokol6w z obrad poprzednich sesji.

Przewodniczqcy Rady nadmienil,2e Wszyscy Paristwo Radni otrzymali protok6l z obrad
poprzedniej sesji i do wczoraj nie wplyngly Zadne uwagi do treSci protokolu.

Przewodniczqcy Rady poprosil o przyjEcie bez odczytywania protokolu nr XXXVI109 z 26 sierpnia
2009 roku.

Radni 15 glosami ,,2a" przyjEli protok6l nr XXXVI/O9.



5.Informacja Przewodnicz4cego Rady o dzialaniach podejmowanych w okresie

migdrysesyjnym.

przewodniczqcy Rady zlo?yl informacjq zdzialalnofici- jej tre!6 stanowi zal. nr 5.

6. Sprawozdanie z dzialalnoSci Burmistrza w okresie migdzysesyinym, ztnlaszcza

z wykonania uchwal Rady i realizacji wniosk6w.

pani Burmistrz skladajgc sprawozdanie z ostatniej sesji powiedziaLa, trzydziesta sz6sta sesja Rady

Miasta i Gminy Czerniejewo odbyla siq 26 sierpnia 2009r. w Swietlicy wiejskiej w Gqbarzewie.

Rada uchwalila wszystkie zaproponowane uchwaly, kt6re po podpisaniu 1 wrzeSnia tego roku

zosta\y dostarczone panu Wojewodzie do Wydzialu Nadzoru, a uchwalE do publikacji w Dzienniku

Woj ew6dztwa Wielkopolskiego takhe przeslano 1' 9. 09r'

Wszystkie podjqte uchwaly zostaly zamieszczone na stronie internetowej UrzEdu i wywieszone na

tabtty ogloszeR w lJrzgdzie. Uchwaly posiadajq r6wnie2 merytoryczni pracownicy do realizacjt,

a ponadto:

- po podjEciuprzez RadE uchwaly w sprawie podzialu solectwa Goraniec na solectwo Goraniec

i solectwo Kosmowo oraz zmiarry statutu solectwa Goraniec i nadania statutu solectwa Kosmowo

zostaly ogloszone i przeprowadzone wybory soltysa rady soleckiej, wszystko to mialo miejsce

1 wrzesnia 2009 roku. Softysem zostal p. J. Trafny, natomiast do rady soleckiej weszh: Jerzy

Dziatkowiak, Alina Gacka i Ewa Zamolska;

- uchwaly w sprawach: zmiany Uchwaly NrY126199 Rady Miejskiej Gminy Czerniejewo z dnia 9

marca 1999r. w sprawie przeksztalcenia Szkoly Podstawowej im. O. Kopczyriskiego w Zydowie

omz zmiany uchwaly Ni vtzltgg Rady Miejskiej Gminy czemiejewo z dnia 9 marca 1999r. w

sprawie prieksztalcenia Szkoly Podstawowej im. O. Kopczyriskiego w Czerniejewie przekazano

dyrektorom szk6l i Wielkopolskiemu Kuratorowi OSwiaty;

- uchwalQ w sprawie wprowadzenia zmian do budzetu na 2009 rok przeslano do Regionalnej

Izby Obrachunkowej w Poznaniu i przystqpiono do realizacji przyjEtych ptzez Radp zmian.

Nastppnie pani Burm rstrz przedstawila sprawozdanie z dzialalnoSci -7ego treit stanowi zal. nr 6.

7. Sprawozdanie przewodnicz4cych komisji statych Rady z dzialalnoSci komisjizal p6lrocze

2009 roku

przewodni czqcy Komisji Rewizyjnej Pan Jan Owczarczak zlotyl sprawozdanie z dziaNalnoSci

Komisji Rewizyjnej zalp6hocze2009t. -iego trei6 stanowi zal. nr 7,

NastEpnie sprawozdanie zlozyla Przewodniczqca Komisji Radna Danuta Kosmala z dzialalnoici

fomisii Budzetu i Finans6w oraz Promocji Gminy z posiedzeri Komisji w I p6lroczu 2009r.

jego treit stanowi zalqcznik nr 8.

W dalszej czE5ci obrad Radny Stefan Szymkowiak zlozyl sprawozdanie z dzia\alnoSci Komisji

Gospodarki Iiolnej, Komunainej, Przestizewrq i Ochrony Srodowiska Rady Miasta i Gminy

Czerniejewo z I p6lrocze2009r. -iego treit stanowi zalqcznik nr 9.

przewodni czqcy Komisji Radny Miroslaw Kulpiflski zlo2yl sprawozdanie z dzialalnoSci Komisji

OSwiaty, Kultury, Zdrowiai Opieki Spolecznej zalp6hocze2009r. -iego treit stanowi zal. nr 10.

8. Sprawozdanie Przewodnicz4cego Rady z dzialalnoSci Rady Miasta i Gminy Czerniejewo za

I p6lrocze 2009 roku

przewodni czqcy Rady zloTvl sprawozdanie z dzialalnoSci Rady Miasta i Gminy Czemiejewo za

I p6lrocze 2009r. -iego treit stanowi zalqcznik nr I L



9, Zapoznanie sip ze sprawozdaniem z wykonania bud2etu Gminy Czerniejewo za I p6lrocze
2009 roku

Pani Burmistrz zlotyla sprawozdanie z wykonania budzetu Gminy zal pobocze 2009r. - jego treit
stanowi zalqcznik nr I2.

Przewodniczqcy Rady podzigkowal za zlohenie sprawozdania, kt6re byto bardzo precyzyjne, jasne

i rzeczowe, dodal, 2e wykonanie I p6lrocza jest w stopniu zadawalajqcym. Jedynie 2al, 2e dochody
z podatk6w PIT6w i CIT6w, czyli od os6b ftzycznych i prawnych s4duzo mniejsze. Ale budzet jest

na bar dzo dobrym poziomie.

NastEpnie p. Przewodniczqcy Rady oglosil przerwe, kt6ra trwala od godz. 1700 do godz.1720.

10. Podzipkowanie czlonk6w Polskiego Towarrystwa Turystyczno Krajoznawczego Ziemi
Gniefnierfskiej
Pan Krystian Grajczak prezes PTTK poinformowal. zebranych,2e od 2001 roku w Czerniejewie
odbywa siE cykliczny rajd ,,Na Spotkanie Jesieni", jest to ewenement, poniewa| oddzial organizuje
rocznie 10 - 13 rajd6w, a tylko na Malym Skansenie i w Czerniejewie sq cykliczne rajdy. Rajdy
piesze i rowerowe sq bardzo popularne wdr6d mlodzie?y i doroslych, a uczestniczy\o w nich 2732
osoby. Pan Prezes poinformowal, ze promocja gminy odbywa siE poprzez zloty, spotkania, a w
listopadzie bgdzie 55 zlot przodownik6w turystyki pieszej. Okolo 70 os6b z ca\ej Wielkopolski
bpdzie na terenie Gminy Czerniejewo, a w przyszlym roku odbEd4 sig dwie potpzne imprezy -

pierwsza to spotkanie czlonk6w Klubu G6rskiego - z Gminy Czemiejewo jest dw6ch czlonk6w -

z Nidomia i z Czemiejewa, z kolei druga impreza to Sejmik K6l Przewodnickich, kt6re zawitajq
r6wniez na terenie Gminy. W kanonie turystyki jest zwiedzanie palacu w Czerniejewie, a ujgtych
jest 9 zabytk6w z gminy. Nastgpnie Pan prezes oddzialu powiedzial, 2e Zanqd Gt6wny PTTK
w Warszawie i jego prezes Lech Drozdzyriski upowaznil go do wrgczenia najwylszego
odznaczenia PTTK dla Pani Burmistrz Danuty Grychowskiej za wsp6lpracq. Zarzqd Gt6wny PTTK
przyznal r6wnie2 dyplom honorowy PTTK za wsp6lpracE Panu Zbigniewowi Sujakowi.

Odbylo sig wrqczenie wyr6znieri.

1 1. Wyst4pienie przedstawiciela Stowarrys zenia,rSwiatowid" z tr ubowa

Prezes Stowarzyszenia ,,Swiatowid" Pani Katarzyna J6rga poruszyla dwie sprawy. Pierwsza -

w czerwcu 2009r. Stowarzyszenie ,,Swiatowid" podpisalo zUrzgdem Marszalkowskim umowq na
wdra:Zanie Lokalnej Strategii Rozwoju - wdralanie tego wszystkiego co przez ostatnie lata
Stowarzyszenie ,,swiatowid-" opracowywalo, przygotowalo i co znajduje siq w lJrzpdSie Gminy
w Czerniejewie. Na tg umowE przeznaczono ponad 17 mln zl,ktore Stowarzyszenie ,,Swiatowid"
bgdzie na terenie Lokalnej Grupy DziaLania rozdysponowywalo. Pierwszq rzeczq, kt6r4 chce zrobid
Stowarzyszenie w 2009 roku: od 20 paldziemika do 20 listopada zostanie oficjalnie ogloszony
nab6r natzw.,,Male projekty" jest to czpS6 Osi 4 Leadera. Na,,Male projekty" moLnaotrzymac
dotacje w wysokoSci od 4,5 tys. zl do 25 tys. zl, dotacje tqmohna przeznaazyc na bardzo szeroki
zakres, zgodny zzapisami Lokalnej Strategii Rozwoju. Mogqto by6 dzialania, kt6re bgdqpodnosii
SwiadomoSd spoleczn4 - wszelkiego rodzaju warsztaty, szkolenia, dzialania, kt6re bEd4 podnosid
tzw. jakoSi Zycia np.: udostqpnienie urzqdzefi, sprzptu komputerowego, urzqdzen umozliwiaj4cych
dostEp do Intemetu, organizacja imprez kulturalnych, kultywowanie miejscowych tradycji,
obrzEd6w, zwyczajow, jpzyka, gwary, zawod6w, rzemiosla. Mozna rozwrjad turystykE i rekreacjE
na obszarze objgtym Lokaln4 Strategi6 poprzez utworzenie i modernizowanie informacji
turystycznej, stron internetowych, przygotowanie i wydawania folder6w i innych publikacji.
Budowa i rozbudowa malej infrastruktury turystycznej, miejsc widokowych, wypoczynkowych,
biwakowych itp. O dofinansowanie w ramach ,,Malych projekt6w" mohe ubiegai siE kazda osoba
frzyczna, kt6ra zamieszkuje na terenie Lokalnej Grupy Dzialania, kulda osoba ftzyczna
prowadzqca dzialalnoS6 gospodarczq, lqcznie ze sp6lkami cywilnymi, z wylqczeniem sp6iki



akcyjnej, kuizda organizacja maj4ca osobowoSi prawne lub tez organizacja majqca osobowoSi
prawn4 nadan4 na podstawie ustaw, czyli stowarzyszenia, fundacje, biblioteki, domy kultury fieSli
sq wylqczone z budzetu gminy), publiczne zaldady opieki zdrowotnej, sp6ldzielnie rolnicze
i mieszkaniowe, zwiqzki zawodowe lub tez inne organizacje dzialajqce na podstawie ustaw. Na
pewno s4wykluczone stowarzyszenia zarejestrowane w starostwie powiatowym. W Czemiejewie
szkolenie odbylo sip 16 wrzeSnia br. Prezes Stowarzyszenia ,,Swiatowid" serdecznie zaprasza na
indywidualne konsultacje do biura Stowarzyszenra. Pani Katarzynal6rga jeszcze razprzypomniala,
2e nab6r zaczyna sig od 20 pa1dziernika a konczy 20 listopada i wnioski nale?y sklada6 w biurze
Stowarzyszenia ry tr-ubowie. Pani Prezes Stowarzyszenia poprosila RadE o umo2liwienie
Stowarzyszeniu ,,Swiatowid" skorzystania i wzigcia kredytu obrotowego w wysokoSci 300 tys. zl
aby m6c dalej dobrze funkcjonowai i utrzymywad tzw. plynnoSi finansow4 te pieniqdze sq
ptzeznaczone nie tylko na funkcjonowanie biura, ale r6wnte2 Zeby Stowarzyszenie moglo
mieszkaric6w szkoli6, Zeby mogli wszystkim ludziom pomagai w dotowaniu i w wypelnianiu
wszystkich wniosk6w. Male projekty to jedno z czterech operacji, a kolejne wymagaj4 bardziej
powaZnych wniosk6w i jeszcze wiEcej szkoleri. Pani Katarzyna J6rga poprosila RadE o
zabezpieczenie tego kredytu obrotowego hipotek4 z Gminy.

Radny St. Szymkowiak w imieniu Stowarzyszenia ,,Pelikan" i w imieniu wlasnym, Pana
Przewodniczqcego Rady, Pani Soltys i mieszkaricow Zydowa serdecznie podziEkowal Pani Prezes
za wysok4 ocenQ projektu przygotowanego przez Stowarzyszenie. Stowarzyszenie ,,Pelikan"
pozyskala Srodki, czego dowodem bylauroczystoS6 5 wrzesnia tego roku.

Pani Soltys Zofra Gajda r6wniez podzipkowala Pani Prezes Stowarzyszenia ,,Swiatowid" za
przyznane Srodki dla Czerniejewskiego Kola Kobiet Aktywnych.

Pan Przewodnicz4cy Rady zapytat kiedy i czy bEd4 uruchomione wigksze Srodki pieniEzne przez
,,Swiatowid" i na ca je bgdzi e mohnaprzeznacizyl?

Pani Prezes odpowiedziala, ze bEd4 uruchomione wiEksze Srodki w przyszlym roku: w I kwartale
20I0r. Odnowa Wsi - do 500 tys. zl, w II kwartale 2010r. zro2nicowanie w kierunku dzialalnoilci
nierolniczej - maksymalnie do 300 tys. zl, rownie? tworzenie i rozw6j mikro przedsigbiorstw - 300
tys. zl, III kwartal 2010r. Male Projekty.

Przewodniczqcy Rady zapytal o kwotE przeznaczonych Srodk6w pienipZnych na Male Projekty?

Pani Prezes odpowiedzi.ala,2e jestprzeznaczoro 300 tys. zlnaMale Projekty.

Radny Sl. Zakrzewski nawiqzal do projekt6w dotycz1cych tworzenia miejsc pracy na wsi i
tworzeniu mikroprzedsigbiorstw, gdzie wysokoSi pomocy jest uzaleZniona od czasu bycia
rolnikiem. Czy mieszkaniec na terenie LGD nie bEdqcy rolnikiem nie moze ubiegai siE o wsparcie?

Pani Prezes odpowiedziala,2e aktywizacja dzialalnoSci okolorolniczejjest skierowana do rolnik6w,
ktorzy poza prowadzeniem wlasnego gospodarstwa chc4 robii coS innego i dotacja jest uzalezniona
od dlugoSci bycia rolnikiem i bycia ubezpieczonym w KRUS. Tworzenie i rozw6j
mikroprzedsi gbiorstw to benefi cj entem mohe by t kuzda o soba frzy czna.

Pan Przewodnicz4cy Rady podzigkowal Pani Prezes o udzielenie informacji o mozliwoSci
pozyskiwania Srodk6w.

12. Podjpcie uchwaty w sprawie wyraZenia zgody na ustanowienie hipoteki

Przewodniczqcy Rady przypomnial, ze projekt uchwaly byl omawiany na wsp6lnym posiedzeniu
Komisji Rady w dniu 23 wrzeSnia 2009r.

Pani Zaneta Gronostaj referuj4c projekt uchwaly powiedziala, ze uchwala dotyczy ustanowienia
hipoteki kaucyjnej na nieruchomoSci nalelqcej do Gminy Czerniejewo, jest to dziaNka w 26 w
Czerniejewie stanowi4ca wlasnoSi Gminy Czerniejewo fiest to stadion sportowy) w celu



zabezpieczenia kwoty kredytu udzielonego Stowarzyszeniu ..Swiatowi d" przez Wielkopolski Bank
Sp6ldzielczy w tr ubowie, na kwotE 300 tys. zl na funkcjonowanie Lokalnej Grupy Dzialama i na
wdrailanie projektow.

Przewodniazqcy Rady zapytal, czy poprzednio ustanowiona hipoteka na rzecz,,Swiatowida"
wygasla?

Kierownik E. Pawlak odpowiedzial, Ze na wniosek ,, Swiatowida" hipoteka wygasla i nie ma na
nieruchomoSci zadnych obci4zeri. Nie chcieliSmy obciqzac tych samych nieruchomoSci, majqc na
wzglgdzie planowane dzialania mieszkaricow Zydowa. dlatego teL zaproponowano obci4zenie
hipoteka nieruchomoSci w Czerniej ewie.

Wiceprzewodniczqca Rady K. Gorka odczytala uchwalg nr XXXVIIlz}ll}g- jej treit st. zal. nr I3.

Przewodniczqcy Rady przeprowadzil glosowanie. Rada 15 glosami ,,za" podjEla uchwalq.

13. Podjpcie uchwaly w sprawie powolania Komisji Inwentaryzacyjnej

Przewodnicz4cy Rady powiedzial, ze projekt uchwaly byl omawiany na wsp6lnym posiedzeniu
Komisji Rady w dniu 23 wrzeSnia 2009r.

Pan Edwin Pawlak kierownik referatu referuj4c projekt uchwaly powiedzial, ze uchwala dotyczy
powolania Komisji Inwentaryzacyinej. Przepisy ustawy o samorzqdzie gminnym odsylaj4 do
przepis6w wprbwadzaj4cych ustawE o samorzqdzie terytorialnym i ustawE o pracownikach
samorz4do!\ych precyzuj6 2e KomisjE Inwentaryzacyjn4 powoluje rada gminy. Komisja
Inwentaryzacyjna to podstawowy czynnik, kt6ry ma przygotowai odpowiednie spisy
nieruchomoSci stanowi4cych wlasnoSd na dzien dzisiejszy Skarbu Paristwa celem wyst4pienia do
Wojewody o wydanie decyzjr administracyjnej i przejEcie tych nieruchomoSci nieodplatnie na
ruecz gminy Czerniejewo. Na terenie gminy Czerniejewo leZq jeszcze nieruchomoSci, kt6re s4
zbqdne dla Skarbu Pafstwa, a nieodzownie byloby je przejq( i skomunalizowai i wpisai
wlaSciciela gminy Czerniejewo w wiEkszoSci s4 to, czgSci drog i ci4g6w komunikacyjnych, czgSci
row6w jest teZ kilka nieruchomoSci, kt6re s4 u?ytkami rolnymi, czy u?ytkami zielonymi. Dlatego
po skonsultowaniu z Powiatowym O5rodkiem Dokumentacii Geodezji i Kartografii zasadne byloby
wystqpic do Wojewody o sporzqdzenie tej inwentaryzacji i spisu nieruchomoSci o wydanie tej
decyzji komunalizacyjnej, dlatego teZ powolanie tej Komisji, kt6ra bqdzie w imieniu Rady
wystEpowata i podpisywala stosowne karty nieruchomoSci i nastgpnie spis celem wyst4pienia jest
nieodzowne. Pan Pawlak dodal, ze projekt uchwaly dostal pozytywn4 opinig na wsp6lnym
posiedzeniu Komisji Rady.

Radny Sl. Zakrzewski powiedzial, 2e na rqce Pani Burmistrz i Pana PrzewodniczEcego zostalo
zlohone pismo mieszkaric6w wsi Goranin odnoSnie podjgcia staraf o pozyskanie grunt6w
nalelqcych najprawdopodobniej do Agencji. Pan Radny zadal wiqc pytanie Panu E. Pawlakowi czy
Komisja Inwentaryzacyjna bEdzie sig takimi sprawami r6wniez zajmowala?

Pan E. Pawlak odpowiedzial,2e Komisja Inwentaryzacyjna bgdzie spisywai nieruchomoSci Skarbu
Paristwa nie oddane w jakiS zarzqd, czy u?ytkowanie w sensie dzierZawy lub najem. Pan E. Pawlak
dodal, ze byl w Poznaniu w Agencji NieruchomoSci Rolnej w celu zaciqgniEcia jakiS informacji,
wstEpnie razem ustalono, 2e gmina ma wystqpi6 z pismem o nabycie nieruchomoSci. W Goraninie
s4 dwa miejsca do ,,uprawiania sportu" i nale?y spotka6 sig z Pani4 Soltys w celu uzgodnienia
konkretnego miejsca. Agencja NieruchomoSci pewne swoje nieruchomoSci nieodplatnie przekazuje
na rzecz gminy Czerniejewo. W mySl ustawy o nieruchomo3ciach skarbu paristwa art. 24 ust. 5
molna przeznaczyi na cele sportowe, ewentualnie na akcjE Orlik 2012, gdzie teren powinien byi
0,5 ha, pelnowymiarowe boisko do pilki no2nej, do siatk6wki, ewentualnie obiekt murowany
sluzqcy celom sportowym. BEdziemy sklonni raczej na przejEcie terenu na cele rekreacyjno -

sportowe, alebez budowania duzej inwestycji.



WiceprzewodmczqcaRady K. Gorka odczytalauchwalE nr XXXVII|202|09-iej treit st. zal. nr 14.

Przewodni czqcy Rady przeprowadzil gtosowanie. Rada l5 glosami ,,2a" podjqla uchwalq.

14. Podjecie uchwaly w sprawie nadania n zwy ulicy we wsi Graby

Przewodni czqcy Rady przypomnial, ze projekt uchwaly byt omawiany na wsp6lnym posiedzeniu

Komisji Rady w dniu 23 wrzeSnia 2009r.

Pani Zaneta Gronostaj referuj4c projekt uchwaly powiedziala, 2e dotyczy nadania nazwy ulicy w

miejscowoSci Graby. Przedmiotowy teren sklada siq z 36 wyodrpbnionych geodezyjnie dzialek, dla

ktoiych naleZy okresli6 numery porzqdkowe posesji w celu ulatwienia spraw ewidencyjnych, wiqc

nadanie nazwy osiedla jest konieczne.Pam Z. Gronostaj poinformowala zebranych, 2e do UrzEdu

Miasta i Gminy Czerniejewo wplyn4l wniosek jednego z wlaScicieli niniejszych nieruchomoSci

o nadanie nazry osiedla, ale pierwotna propozycja nie r.rzyskala zgody pozostalych wlaScicieli

nieruchomoSci. Dlate go 24 sierpnia 2009r. w Swietlicy wiej skiej w Grabach zostalo zorganrzowane

zebranie dla wlaScicieli niniejszych nieruchomoSci, gdzie w drodze dyskusji i glosowania jawnego

zoslala zatwierdzona propozycja nadania nazwy ,,Osiedle Zacisze". D1zqc do zapewnienia

optymalnej realizacji potrzeb przyszlych mieszkafc6w nalelalo przystqpii do procedury nadania

nazry osiedla i z uwagi na powyZsze podjEcie uchwaly jest uzasadnione i konieczne.

WiceprzewodniczqcaRady K. G6rka odczytalauchwalq nr XXXVII1203109- iei treit st. zal. nr I5.

Przewodnicz4cy Rady przeprowadzil glosowanie. Rada 15 gtosami,,za" podjqla uchwalE.

15. Podjpcie uchwaty w sprawie wyraZenia zgody na zaw^rcie z dofychczasowym najemcQ

kolejnej umowy, kt6rej przedmiotem jest ta sama nieruchomoSd

Przewodniczqcy Rady powiedzial, ze projekt uchwaly byl omawiany na wsp6lnym posiedzeniu

Komisji Rady w dniu 23 wrzeSnia 2009t.

Pan Artur Galant kierownik referatu powiedzial, 2e przedmiotem umowy najmu jest lokal

uzl,tkowy o powierzchni 48,76 -', kt6ty znajduje siq w Zydowie przy ul. KoSciuszki 34,

posadowiony jest na czqsci dzialk1 bqdqcej wlasnoSci4 gminy Czerniejewo. Pani Anna-Slubu"r.*ska, 
dotychczasowa najemczyni, wyst4pila do Burmistrza Miasta i Gminy z wnioskiem

o przedluZenie o kolejne 3 lata umowy najmu lokalu zlokaltzowanego przy ul. KoSciuszki 34.

Dodal, ze wnioskodawczyni uzytkuje ten lokal od I lutego 1999 roku, ulrowa na ten lokal byla

przedtuLana na kolejne 3 okresy wielokrotnie. Zgodnie z ustaw4 o samorz4dzie gminnym w

izczeg6lno 1ci z art.18 uchwala rady gminy jest wymagana w przypadku gdy po umowie zawartej

na okies 3 lat dotychczasowy najemca zwraaa siq o przedluzenie umowy, kt6ra dotyczy tej samej

nieruchomoSci.

Wiceprzewodnicz4ca Rady K. Gorka odczytalauchwalE nr XXXVII|204|09-iej treit st. zal. nr I6-

Przewodni czqcy Rady przeprowadziL glosowanie. Rada 15 gtosami ,,2a" podjqla uchwalq.

16. Podjpcie uchwaly w sprawie wyraZenia zgody na zawarcie z dotychczasowym dzierLawc[

kolejnej umowy, kt6rej przedmiotem jest ta sama nieruchomoSd

Przewodniczqcy Rady przypomnial, ze projekt uchwaly byl omawiany na wsp6lnym posiedzeniu

Komisji Rady w dniu 23 wrzeSnia 2009r.

Pan A. Galant referujEc projekt uchwaly poinformowal zebranych, ze przedmiotem dzierzawy jest

czgsd dzialki odznaczo"..l g"oOezyjnie'1iko aziatka nr 165, o powierichni 20 m2. NieruchomoSi

zlikalizowana jest w Czerniejewie przy ul. Paiacowej 1 (plac targowy). Ruch S.A. - podmiot,

zwrocil siq do Burmistrza Miasta i Gminy z proSb4 o przedlulenie do dnia 3l grudnia 201 I roku

umowy dzier1awy na grunt, dlatego wymagana jest uchwala rady gminy gdyL przedmiotem



dzier2av,ry jest nieruchomoSi, kt6ra byla dzierlawrona na okres do 3 lat. Kierownik A. Galant
dodai, ze sytuacja dotyczy tej samej nieruchomoSci i zawierana bEdzie przez te same strony.

Wiceprzewodniczqca Rady K. G6rka odczytala uchwalg nr XXXVII1205109- jej treit st. zal. nr 17.

Przewodniczqcy Rady przeprowadzil glosowanie. Rada 15 glosami ,,za" podjEla ustawE.

17. Podjpcie uchwaty w sprawie wprowadzenia zmian do budZetu na 2009 rok

Przewodniczqcy Rady przypomnial, ze projekt uchwaly byt omawiany na wsp6lnym posiedzeniu
Komisji Rady w dniu 23 wrzeSnia 2009r.

Pani Julita Rybak Skarbnik Gminy referuj4c projekt uchwaly powiedziala, ze dokonuje siE zmianw
budzecie poprzez obnizenie zarowno dochod6w jak i wydatk6w o tg sam4 kwotg, czyli 780 642,32
zl i om6wila wszystkie zal4czniki do uchwaly.

Wiceprzewodniczqca Rady K. Gorka odczytala uchwalq nr XXXVII|206|09- jej treft st. zal. nr 18.

Przewodniczqcy Rady przeprowadzil glosowanie. Rada 15 glosami ,,2a" podjEla uchwalq.

18. Interpelacjeo zapytania radnych i soltysriw

Soltys Szczytnik Czerniejewskich Pan Ryszard Boifiski zadal pytanie Pani Burmistrz zwiqzane
z modernizacjq drogi krajowej nr 15, chodzilo o skrzyzowanie drogi krajowej z powiatow4
w Szczl.tnikach Czerniejewskich, czy coi wiadomo nt. sygnalizacji Swietlnej?

Pani Burmistrz odpowredziala, 2e na ostatnim posiedzeniu Komisji czylala pismo otrzymane od
Generalnej Dyrekcji Dr6g Krajowych i Autostrad z kt6rego wynika, 2e uwzglEdnione zostatro
skrzyzowanie w miejscowoSci Zydowo w kierunku na Niechanowo, i tam bqdzie sygnalizacja
Swietlna, natomiast w Szcz54nikach absolutnie nie dopuszczajq sygnaliz.acji, i jak zaplanowali
wczeSniej, bEd4 lewoskrgty i prawoskrqty.

Soltys Szczytnik Czerniejewskich zapytal sig, czy s4jakieS mozliwoSci,zeby te Swiatia byly?

Pani Burmistrz powiedziala, 2e z pisma wynika, iz to jest to decyla jednoznaczna.

Soltys wsi Kosmowo Pan Jaroslaw Trafny zadal pytanie, czy molna wyst4pi6 do Agencji Rolnej
o udostEpnienie starej nieu2ytecznej kotlowni w Kosmowre, zprzeznaczeniem na salg?

Pani Burmistrz odpowiedziala, ze na pewno pismo zostanie wystosowane do Agencji Rolnej.

19. Odpowiedzi na zapytania.

20. Wolne glosy, wnioski i informacje.

Punkty 19 i 20 zostaly om6wione w punkcie 18.

21. Zamknipcie sesji.

Wobec Wczerpania porz4dku obrad Przewodniczqcy Rady zamkn4l XXXVII sesjE Rady
i Gminy Czemiejewo o godz. 18:45 dziEkuj4c Wszystkimzaprzybycre.

Zakoiczono protok6l z obrad, ktory zawiera 7 stron i 18 zal4cznik6w. Protok6lowala Renata
Simifiska inspektor ds. obslugi Biura Rady.

Szczegdlowy zapis audio z sesji jest dostqpny na stronie vtvtw.czerniejewo.ctlm.pl.

lVszystkie zalqczniki sq dostqpne w Biurze Rady.
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